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VRAGEN van D66 van mevrouw G.E.J. Copini-Van der Meulen betreffende asbest 
nabij het Overwinningsplein 
(Binnengekomen: 7 december 2011). 
 
In het Dagblad van het Noorden van dinsdag 6 december, stond het artikel ‘Asbest 
dagen op straat’. Hierin werd vermeld dat medewerkers van de Milieudienst de 
aanwezige asbestplaten nabij het Overwinningsplein niet (tijdig) opruimden en dat er 
pas 4 dagen ná een melding over het aanwezige asbest actie is ondernomen door de 
Milieudienst. De Milieudienst zou de asbestmelding naast zich neer hebben gelegd. 
 
D66 vindt het belangrijk dat meldingen van bewoners serieus worden genomen en 
correct worden afgehandeld. 
 
Naar aanleiding van het bovenstaande heeft D66 de volgende vragen: 
 
1. Wanneer was de Milieudienst op de hoogte van het aanwezige asbest?  
2. Welke handelingen heeft de Milieudienst verricht ná de melding van een 
ondernemer over het aanwezige asbest?  
3. Heeft de Milieudienst zoals in de krant stond vermeld, de aanwezige asbestplaten 4 
dagen laten liggen? Hadden de asbestplaten eerder opgeruimd/afgedekt kunnen 
worden? Zo ja, waarom is dit niet gebeurd? 
4. In hoeverre is de blootstelling aan het asbest i.c. schadelijk voor de gezondheid 
voor bewoners, voorbijgangers etc.? 
5. Wat is de normale gang van zaken als er asbest (op straat i.c.) wordt aangetroffen? 
In hoeverre is er conform de gangbare procedure gehandeld door de Milieudienst? 
 


